
Kino-klub "Zagreb"
Trg žrtava fašizma 14
Zagreb

Zapisnik sastanka Upravnog odbora kino-kluba "Zagreb", 
održanog 7. travnja 1980.

Dnevni red:
1. Dogovor o skupštini
2. Izvještaj o radu Kluba

Prisutni članovi:D. Oković, V. 
J. Višošević, S. Meršinjak, B.
S. Wemer.

Škarica, V. Cvetko, M. Stanojković, 
Bubenik, D. Pavuna, B. Labaš, M. Kodak,

Bubenik nas je izvjestio da je Kodak tražio izmjenu dnevnog reda 
sastankatj. da umjesto dogovora o skupštini bude dogovor o šampionatu 
Kluba, te ekscesi u vezi s računima i Jukićem.
Pošto su sada užurbane pripreme za šampionat, a neke bi stvari trebalo 
izmijeniti u statutu, dogovoreno je da če se Godišnja skupština 
održati 12. lipnja ovf godine.

Ad. 1. Komisiju za izmjenu statuta sačinjavaju Kodak, Meršinjak i 
Bubenik.

Pripreme za šampionat^
Cvetko i Banek su zaduženi za projekciju filmova.
Autori su snimili 15 filmova, od kojih su samo 3 ozvučena.Zaključili 
smo da treba osposobiti tonski studio i formirali ekipu koja će se 
brinuti za ozvučenjefilmova.Članovi ekipe su^Oreški, Petričić»Erjavec, 
Cvetko , Čepelak i Kodak.

Ad. 2. Jednoglasno je odlučeno da se kupe 3 role magnetofonske vrpce 
i jedna s_8 ljepilica.

Ad. 3. Jednoglasno je odobreno 1000 n. d. za plakate.
Autori su neovlašteno dolazili Nochti i naručivali ozvučenje filmova 
bez ičijeg odobrenja.UO je odlučio da će sada platiti ozvučenje, ali 
s upozorenjem članovima da se to više ne događa, jer će u protivnom 
sami snositi troškove.

Ad. 4. Jednoglasno je odlučeno da se Nochti odobri honorar za ozvučenje 
3 filma u iznosu od 5000 n. d.

Nochta je došao na sastanak i nakon poduljeg razgovorima, UO je 
odlučio da se filmovi daju Nochti samo na nanošenje tonske piste.
Nochta nam je dao cjenik svojih usluga:

Nanošenje 1 piste iznosi 3,5 d po metru 
2 - 2 - 6 d po metru

Izbor glazbe iznosi 10 d po metru
Snimanje glazbe 10 d po metru
Snimanje efekata 10 d po metru

Ad. 5. Stanojković se obavezao da će kupiti markice.

Ad. 6. UO je jednoglasno odlučio da se kupi 10 rola S 8 netonskog filma.

Ad. 7. Anton Radivoj će preuzeti fiaduženje za filmotekara, a Cvetko 
ce mu pokazati boksove s filmovima.



Jukić traži da se KSH uputi službeni dopis da se autorima koji su dobili 
nagrade uruče plakete.
Kodak je iznio Jukićeve ekscese( diskusija s Pansinijem, diskusija na 
festivalu u Mariboru gdje se nije izjasnio da iznosi vlastito mišljenje, 
a ne stav KKZ, dau KSH kleveće Klub i članove, da vrši telefonske 
rezgovore izvan Zagreba, da unosi svađalački ton u Klub, da vrijeđa 
ljude, te predlaže kaznu.

Nakon diskusije, Jukić je rekao kako on ne može surađivati s člano
vima Kluba, jer se s njimane slaže, da će sam raditi film, a Komisiji 
će uredno donositi scenarije.

Ad.8. Nakon svega UO je donio slijedeće zaključke, kao opomenu svim 
članovima Kluba.
1. Telefon se smije koristiti somo u službene svrhe.

2. Kad članovi iznose svoje mišljenje, neka kažu da je to 
njihovo mišljenje.

3. Članovi nemaju pravo iznositi stavove u ime Kluba.

Zapisničar:
Biserka Labaš

Predsjednik:
Branko Bubenik



Kino-klub "Sagreb"
Trg žrtava fašizma 14
Zagreb

Zapisnik 77.sastanka Upravnog odbora kino-kluba "Zagreb", 
održanog 7. travnja 1980.

Dnevni red:
1. Dogovor o skupštini
2. Izvještaj o radu Kluba

Prisutni članovisD. Oković, V. Škarica, V. Cvetko, M. Stanojković, 
J. Višošević, S. Meršinjak, B. Bubenik, D. Pavuna, B. Labaš, M. Kodak, 
S. Wemer.

Bubenik nas je izvjestio da je Kodak tražio izmjenu dnevno reda 
sastankatj. da umjesto dogovora o skupštini bude dogovor o šampionatu 
Kluba, te ekscesi u vezi s računima i Juklćem.
Pošto su sada užurbane pripreme za šampionat, a neke bi stvari trebalo 
izmijeniti u statutu, dogovoreno je da će se Godišnja skupština 
održati 12. lipnja ove godine.

Ad. 1. Komisiju za izmjenu statuta sačinjavaju Kodak, Meršinjak i 
Bubenik.

Pripreme za Šampiona^
Cvetko i Banek su zaduženi za projekciju filmova.
Autori su snimili 15 filmova, od kojih su samo 3 ozvučena.Zaključili 
smo da treba osposobiti tonski studio i formirali ekipu koja će se 
brinuti za ozvučenjefilmova.Članovi ekipe sufOreški, Petričić,Erjav c, 
Cvetko , Čepelak i Kodak.

Ad. 2. Jednoglasno je odlučeno da se kupe 3 role magnetofonske vrpce 
1 jedna s_8 Ijepilica.

Ad. 3« Jednoglasno je odobreno 1000 n. d. za plakate.
Autori su neovlašteno dolazili Nochti i naručivali ozvučenje filmova 
bez ičijeg odobrenja.UO je odlučio da će sada platiti ozvučenje, ali 
s upozorenjem članovima da se to više ne događa, jer će u protivnom 
sami snositi troškove.

Ad. 4. Jednoglasno je odlučeno da se Nochti odobri honorar za ozvučenje 
3 filma u iznosu od 5000 n. d.

Nochta je došao na sastanak i nakon poduljeg razgovorima, UO je 
odlučio da se filmovi daju Nochti samo na nanošenje tonske piste. 
Nochta nam je dao cjenik svojih usluga:

Nanošenje 1 piste iznosi 3»5 d po metru 
- 2 - 2 - 6 d po metru

Izbor glazbe iznosi 10 d po metru
Snimanje glazbe 10 d po metru
Snimanje efekata 10 d po metru

Ad. 5. Stanojković se obavezao da će kupiti markice.

Ad. 6. UO je jednoglasno odlučio da se kupi 10 rola S 8 netonskog filma

Ad. 7. Anton Radivoj će preuzeti Kaduženje za filmotekara, a Cvetko 
će mu pokazati boksove s filmovima.



Jukić traži da se KSH uputi službeni dopis da se autorima koji su dobili 
nagrade uruče plakete.
Kodak je iznio Jukićeve ekscese( diskusija s Pansinijem, diskusija na 
festivalu u Mariboru gdje se nije izjasnio da iznosi vlastito mišljenje, 
a ne stav KKZ, dau KSH kleveće Klub i članove, da vrši telefonske 
rezgovore izvan Zagreba, da unosi svađalački ton u Klub, da vrijeđa 
ljude, te predlaže kaznu.

Nakon diskusije, Jukić je rekao kako on ne može surađivati s člano
vima Kluba, jer se s njimane slaže, da će sam raditi film, a Komisiji 
će uredno donositi scenarije.

Ad.8. Nakon svega UO je donio slijedeće zaključke, kao opomenu svim 
članovima Kluba, 
1«Telefon se smije koristiti somo u službene svrhe.

2. Kad članovi iznose svoje mišljenje, neka kažu da je to 
njihovo mišljenje.

3. Članovi nemaju pravo iznositi stavove u ime Kluba.

Zapisničar;
Biserka Habaš

Predsjednik;
Branko Buboftik


